



# Community of Christ

---

## Historic Sites Foundation

### Alexander Hale Smith (1838-1909)

Alexander Hale Smith was a man with many interests: farming, sports, photography, and the message of the Reorganization.

In his younger years, Alexander Hale Smith, son of Joseph and Emma Smith, was known for his remarkable athletic skills and spirit of adventure. In 1862, his life took a religious turn when he was baptized by his older brother, Joseph III. An active man who loved the outdoors, Alexander traveled to California, Utah, the Midwest, and even Australia and Tahiti on mission trips. During his trips to Utah, he did his best to preserve family ties while still promoting the Reorganization's message. He became the president of the Council of Twelve in 1890 and the presiding patriarch in 1897.

### Alexander Hale Smith (1838–1909)

Alexander tenía muchos intereses: la granja, deportes, fotografía, y el mensaje de la Reorganización. En sus años tempranos, Alexander, hijo de José Smith, hijo y Emma Smith, era conocido por sus habilidades deportivas destacadas y su espíritu de aventura. En 1862, su vida tomó una vuelta hacia lo religioso cuando fue bautizado por su hermano mayor Joseph III. Un hombre activo que amaba estar afuera, Alexander viajó a California, Utah, el medio oeste, Australia y Tahití en viajes misioneros. Durante sus viajes a Utah, intentaba su mejor para mantener relaciones familiares mientras promoviendo el mensaje de la Reorganización. Él fue presidente del Concilio de los Doce en 1890 y patriarca presidente en 1897.

### Alexander Hale Smith (1838–1909)

Alexander avait beaucoup d'intérêts : la ferme, les sports, la photographie et le message de la Réorganisation. Dans sa jeunesse, Alexander, fils de Joseph Jr. et d'Emma Smith, était connu pour ses qualités athlétiques remarquables et son esprit d'aventure. En 1862, sa vie prend une tournure religieuse lorsqu'il se fait baptisé par son frère aîné, Joseph III. Un homme actif qui aime le grand air, Alexander voyage vers la Californie, Utah, le Midwest, l'Australie et Tahiti. Au cours de ses voyages à Utah, il fait de son mieux pour préserver les liens familiaux tout en promouvant le message de la Réorganisation. Il devient président du Conseil des Douze en 1890 et président patriarche en 1897.